

Referat af Bestyrelsesmøde den 12. juni 2018



Til stede: Hans B. Johnsen, Hans Erik Nielsen, Per Linderøth, Ivan Skovsted, Poul Møller Hansen, John Kold Knudsen, Erland Nielsen

Hans Erik gik kl. 18

Sekretær: Conny S. Andersen

Punkt 1: Godkendelse af Referat fra sidste møde

Referatet blev godkendt.

Opfølgning af tjekliste

Hans Erik har været til et møde mere vedr. den nye persondataforordning. Der blev udarbejdet en privatlivspolitik, som Hans Erik udleverede til kontoret, og som skal renskrives og præsenteres på næste bestyrelsesmøde, hvorefter det skal mailles til alle medlemmer, der har en e-mail adr. i golfbox. Når vi så har gjort det, skulle vi være godt dækket ind.

Kontoret finder nogle egnede datoer til hjertestarterkursus i september 2018 og melder tilbage til Hans B. Johnsen. Den ene dato skal være en onsdag efter seniorgolf.

HVG kom desværre ikke i betragtning til Skov sponsorater, men Skov vil gerne donere 3.000,- til juniorlejr.

Hans Erik deltager i SIS-mødet i morgen onsdag d. 13.06.18.

Punkt 2: Økonomi

Gennemgang af balance

Balancen blev gennemgået.

Restanceliste

Listen gennemgået

Punkt 3: Gældsbreve

Hans B. Johnsen orienterede omkring det videre forløb.

Punkt 4: Trainersituation

Intet nyt

-

Punkt 5: Fritspil

Seneste opgørelse pr. 31/5-2018 blev rundsendt. HVG ligger heldigvis i spidsen med 880 spillede runder – (under forudsætning af, at alle klubber har indrapporteret deres tal)

Punkt 6: Nyt fra udvalgene

Bane- og husudvalg

I øjeblikket drænes der på hul 4. Hul 2 er ikke helt færdig. Flere greenfee-spillere har brokket sig over ikke at kunne spille alle huller, men der er annonceret på hjemmesiden, på tidsbestillingen samt på orienteringstavlen i gården.

Terrassen er næsten færdig.

Der er desværre nogle store skjolder på en del af fliserne. Måske fordi der har ligget en bunke rødt sand på fliserne da det var helt nye. Ivan tog et billede, som han ville sende til Pia.

Der er en del, der skal males. Der skal bruges ca. 8 mand, men først skal der findes en dato. Erland spørger næste gang på seniorholdet, om der er nogen, der kunne tænke sig at hjælpe. Per Linderoth har skaffet maling. Kontoret laver en lille skrivelse, som Per kan få med sig til Skalflex, hvor vi siger tak for støtten samt vedlægger 4 greenfee-billetter.

Kanterne på trappen ind til klubhus er desværre afslået fordi afspærringen er fjernet for tidligt. Der blev foreslået at lægge klinker på alle trapper. Erland har nogle vi må få. Desuden kunne der med fordel lægges en række fliser mere ved trappen ind til cafeen da døren går udad, og man må træde ned af trappen for at få døren åben. Et par gæster skulle efter sigende allerede være 'faldet' ned af trappen. Ivan tager det op i bane- og husudvalg.

Der er taget tilbud hjem på 1 ny orienteringstavle og 1 ny tavle m. baneoversigt.

Byggetilladelsen til garagebyggeriet i gården udløber snart, så derfor skal vi have sat mål af til projektet. Per spørger Erik Bodilsen om han vil gøre det.

Greens tromles 1 gang hver uge.

Begynderudvalg:

Der er startet 3 nye prøvemedlemmer.

Vi skal gøre alt for at fastholde nye spillere. Mentorerne skal kontakte prøvemedlemmerne, hvis de ikke rigtig kommer i gang.

Punkt 7: Indkomne ideer og forslag fra medlemmer

-

Punkt 8: Evt.

I forbindelse med, at antallet af greenfee-spillere indtil nu har været lidt skuffende, spurgte Per om ikke vi skulle kigge lidt på annoncering. Skal vi have et knaldtilbud, en gulerod, evt. et tilbud om mad og golf, som vi tidligere har haft? Poul kigger lidt på det.

Poul spurgte til sponsorbilerne. Der har været en del snak om de skal vende på den ene eller anden måde. Det undersøges om det kan laves så de vender med front ud. Ivan

Næste møde afholdes den 14. august

BESTYRELSEN